

尼莫尼克中国线下研讨会议程

Nimonik China Event Agenda

DATE/TIME

2017年11月14日(星期二)/ 上午09:00 - 下午17:00

November 14th, 2017 / 09:00am - 17:00pm

LOCATION

上海·中国

Shanghai, China

ATTENDANCE COST

人民币 900元 / 每人 (此费用已含茶歇、午餐、税费等相关费用)

如需参加此次会议,请与Annie Jia联系 ajia@nimonik.com

900 RMB / person

To register, please contact: Anni Jia ajia@nimonik.com

HOTEL INFO

上海新世界丽笙大酒店

上海市黄浦区南京西路88号

Shanghai Radisson Blu Hotel Shanghai New World

No.88 West Nanjing Road, Huangpu District, Shanghai

OBJECTIVES

- 如何应对环境监管部门的检查
How to prepare for an inspection from a Government Environmental officer
- 新版职业健康安全管理体系ISO 45001解读
How to interpret the New version of occupational health and safety management system ISO 45001 (Original OHSAS 18001)
- 2017法规更新回顾和立法趋势解读
2017 Legal Updates Review and Legislation Tendency Interpretation
- 尼莫尼克系统新功能介绍与演示:法规清单与审核协议
Demonstration of Nimonik system for Law Lists and Audit Protocols

上午08:45 - 09:00	会场签到 Registration	所有人 All
上午09:00 - 09:10	会议开场白与自我介绍 Kick off Meeting Jonathan Brun 尼莫尼克CEO Nimonik CEO	
上午09:10 - 10:40	如何应对环境监管部门的检查 How to prepare for inspection from Government Environmental Officer 胡颖华博士 - Dr. Cherry Hu ERM公司合伙人 ERM Partner <p>近几年中国制定或修订了一系列更加严格可行的法规等。所有这些变化使公司意识到环境合规性 不仅对于现有商业的重要性,而且同时对于公司的可持续发展和保持竞争优势也是至关重要的, 也成为了公司一个重要的资产。在近期中央政府大范围的全国性环境督察下,环境合规性成为公司可持续发展的关键要素。环境督察的背景和推动力是什么,企业应如何应对不断的环境督察? ERM结合案例来帮助客户了解中国环境执法趋势和应对良策。</p> <p>Chinese environmental law is becoming stricter every day. To maintain a competitive advantage in the Chinese market, environmental compliance is not optional and it is growing in complexity and rigour. Recent large-scale national environmental inspection programs from the central government are demonstrating its seriousness in improving the living environment for all Chinese citizens. This talk will discuss the background and driving force of environmental inspectors and how you can prepare and respond to regular environmental inspectors? ERM will share its experiences and lessons learned to help you understand China's environmental law enforcement trends and improve your compliance practices.</p>	

上午10:40 – 10:55	茶歇 Morning Tea & Coffee Break	所有人 All
上午10:55 – 11:00	现场三等奖抽奖 Draw for the Third Prize	所有人 All
上午11:00 – 12:00	<p>2017法规更新回顾和立法趋势解读 2017 Legal Updates Review and Legislation Tendency Interpretation</p> <p>陈叶楠先生 - Benjamin Chen 尼莫尼克EHS合规经理 Nimonik EHS Regulatory Compliance Manager</p> <ul style="list-style-type: none"> • 2017法规更新回顾 • 2017立法趋势解读 • 2017 Legal Updates Review • 2017 Legislation Tendency Interpretation 	
中午12:00 – 13:30	自助午餐 Lunch	所有人 All
下午13:30 – 15:00	<p>安全绩效的有力保障—新版职业健康安全管理体系ISO 45001 New version of occupational health and safety management system ISO 45001(Original OHSAS 18001)</p> <p>王敏秀老师 - TCH Wang Min Xiu BSI管理学院质量分院院长 Dean of Quality School, BSI Management College</p> <ul style="list-style-type: none"> • 新版职业健康安全管理体系ISO 45001发布在即,与OHSAS18001有何区别? • 从旧版体系过渡为新版,都需做哪些准备? • 新版标准如何提高组织安全绩效,以实现公司战略目标? • New version of the occupational health and safety management system ISO 45001 will be released shortly. What are the key differences between OHSAS18001 and ISO 45001? • How to prepare for the transfer from 18001 to 45001? • How does the new standard improve organization's safety performance and align with the company's strategic objectives? 	
下午15:00 – 15:15	茶歇 Afternoon Tea & Coffee Break	所有人 All

下午15:15 – 15:20	现场二等奖抽奖 Draw for the Second Prize	所有人 All
下午15:20 – 16:20	<p>尼莫尼克系统新功能介绍与演示:法规清单与审核协议 Demonstration of Nimonik system for Legal Registers and Audit Protocols</p> <p>Jonathan Brun 尼莫尼克CEO Nimonik CEO</p> <p>了解如何有效地追踪EHS法律法规, 以及如何在网站、安卓和iOS系统设备上进行审核。本次演讲将向您演示Nimonik法规追踪系统和ISO 14001法规清单管理的主要功能。同时也将向您演示如何将审核计划转换成一系列明确的操作步骤, 以此来提高您的合规性。我们将演示如何:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 在你的设备上安排审核 • 在网络和移动设备上进行EHS或质量审核 • 将审核发现与设备和问题关联起来 • 创建和关闭纠正措施和有效性评估 • 生成鲜明的管理报告 <p>问题答疑环节, 我们将深入细节地讨论您在提高合规性问题上所面临的挑战。</p> <p>Learn how to track EHS regulations effectively and audit on the web, Android and iOS devices. This presentation will demonstrate the key features of the Nimonik legal tracking system and ISO 14001 legal register management. It will also demonstrate how you can convert an Audit plan into a series of clear steps to improve your compliance. We will show how to:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Schedule audits at your facilities • Conduct an EHS or Quality audit on the web and on mobile devices • Link audit findings to equipment and issues • Create and close Corrective Actions and Effectiveness Assessments • Generate powerful management reports <p>Time for questions and answers will allow us to dive in to the details and discuss your challenges for improving compliance in China.</p>	
下午16:20 – 16:30	现场一等奖抽奖 Draw for the First Prize	所有人 All
下午16:30 – 17:00	一对一咨询解答 Questions & Answer	所有人 All

讲师简介

Speakers Bio



Jonathan Brun
尼莫尼克CEO
Nimonik CEO

Jonathan是Nimonik的创始人和首席执行官,Nimonik是一家致力于帮助企业尊重环境、健康、安全及质量的法律法规和标准来改善世界的公司。工程师出身的Jonathan曾在中国、法国和加拿大负责技术指导、客户满意度服务和Nimonik的全球业务发展。在加拿大蒙特利尔的总部,Jonathan 着重于开发市场上最好的EHS和质量合规工具,并帮助世界各地的企业提高他们的业绩。

Jonathan is the founder and CEO of Nimonik, a company devoted to improving the world by helping companies respect environmental, health and safety and quality regulations and standards. An Engineer by training, Jonathan has worked in China, France and Canada and is responsible for technical direction, customer satisfaction and the growth of Nimonik globally. Based in Montréal, Canada, Jonathan is focused on created the greatest EHS and Quality compliance tool on the market and helping businesses around the world improve their performance.

胡颖华博士 - Dr. Cherry Hu

ERM公司合伙人 ERM Partner

胡颖华博士是ERM公司合伙人,负责公司环境影响评价以及政府审批服务,她在环境、健康及安全咨询领域有超过20年的经验。她毕业于同济大学环境工程专业博士学位,注册环评工程师。

胡颖华博士参与中国环境影响评价多个领域的法律法规制定,她参与《建设项目环境影响评价分类管理名录》、VOC以及页岩气污染物排放标准,以及排污许可证等国家政策的制定。她先后就职于区县、宁波市、国家三个层面的环境保护局,积累了丰富的项目审批经验。她深谙国内环境影响评价的相关法律、法规和立法动态,熟悉各层级环境影响评价审批程序。加入ERM公司后胡博士承担并管理了多个国家级项目环境影响评价的项目总监和项目经理,并负责EHS审批的客户培训。不同的身份角色的工作经验使得她对政府管理和企业管理有着深入理解,并善于在咨询平台上协调解决问题。

Dr Cherry Hu is an ERM Partner based in Shanghai office, who has 20 years of experiences in EHS consulting, especially in Environmental Impact Assessment and government related permitting services.

Dr Hu involved in various regulatory set up and revise work during her work of different level government authorities, she participated in updating the catalogue of EIA, also involved in set up national level policies, such as standard of VOC & coal bed methane discharge and Pollutant Discharge Permitting. Dr Hu is highly familiar with the Chinese regulatory permitting process for various industries, including the technical and procedural aspects and also with the people involved in the approval process. After joined ERM, she lead and mentor the team in managing various regulatory related projects and delivering EHS permitting trainings. Through different assignment and background, she has depth understanding of government and enterprise management, and masters the process and skill of solving problems on basis of consulting platform.



陈叶楠先生 - Benjamin Chen
尼莫尼克EHS合规经理
Nimonik EHS Regulatory
Compliance Manager

负责管理中国数据库内容团队,有十余年的EHS和CSR领域的工作经验。在此之前于Intertek从事多年企业社会责任审核工作。注册安全工程师,并持有中国律师资格和上海财经大学MBA学位。

Benjamin chen is responsible for the management of Nimonik's chinese EHS regulatory database. He has more than ten years' experience in EHS and CSR sector. Before Nimonik, he worked at Intertek as a CSR auditor. Benjamin is a national certified safety engineer, possesses a Chinese lawyer certificate and an MBA degree.



王敏秀老师 - TCH Wang Min Xiu
BSI管理学院质量分院院长
Dean of Quality School,
BSI Management College

王敏秀老师本科毕业于山东理工大学的机械制造专业,工作后取得了中国人民大学的民商法硕士学位和中欧国际工商学院管理类课程毕业证。她具备英国国家职业安全卫生等级考试中心颁发的国际通用职业安全与健康证书(NEBOSH);她是国际风险和安全管理学院会员(MIIRSM);美国认证协会认可的国际注册质量总监。

王老师有20多年制造业从业经验,其中19年质量/设计研发和EHS管理经验。曾担任多家外资公司的质量经理,具有20年质量及6年EHS工作经验,其中10年部门经理管理经验。具有成功建立适用有效的TS16949质量管理体系和质量、环境和安全体系整合的实战经验。过去数十年间她积累了丰富的管理经验、独到的实施方法和多方面的实际操作案例。在质量和EHS文化建设、管理体系持续改进、业务流程和绩效改进等方面具有丰富的实战和培训经验。特别是内部审核的策划、组织和有效实施,使内审真正成为了组织自我改进的重要驱动器。

Teacher Wang Min Xiu graduated from Shandong University of Technology with a major in mechanical engineering. After she began to work, she obtained a master's degree in China Civil and Commercial Law from Renmin University of China and a diploma in China Europe International Business School management courses. She has the International Occupational Safety and Health Certificate (NEBOSH) issued by the UK National Occupational Safety and Health Rating Center; she is a member of the International Institute for Risk and Safety Management (MIIRSM); and the International Certification Quality Director accredited by the American Certification Association.

Teacher Wang has more than 20 years of manufacturing experience, 19 years of quality / design research and development and EHS management experience. She has worked as a quality manager in a number of foreign companies, with 20 years of experience in quality and 6 years of EHS experience, including 10 years' management experience as a department manager. Have the practical experience in successfully establishing the effective TS16949 quality management system and integration of quality, environment and safety system. Over the past few decades she has accumulated a wealth of management experience, unique implementation methods and a wide range of practical cases. She has a wealth of practical and training experience in the quality and EHS culture construction, management system continuous improvement, business processes and performance improvement and so on. In particular, the internal audit of the planning, organization and effective implementation, so that the internal audit really become an important driver of self-improvement.